



CHARACTER IS ...

Good character is the quality which makes one dependable whether being watched or not; which makes one truthful when it is to one's advantage to be a little less than truthful; which makes one courageous when faced with great obstacles; which endows one with the firmness of wise self-discipline. *-Arthur S. Adams*

Character cannot be developed in ease and quiet. Only through experience of trial and suffering can the soul be strengthened, vision cleared, ambition inspired, and success achieved.

-Hellen Keller

Hard work spotlights the character of people: some turn up their sleeves, some turn up their noses, and some don't turn up at all. *-Sam Ewing*

Try not to become a man of success but rather try to become a man of value. *-Albert Einstein*

It is with trifles, and when he is off guard, that a man best reveals his character. *-Arthur Schopenhauer*

Every man's work, whether it be literature or music or pictures or anything else, is always a portrait of himself, and the more he tries to conceal himself the more clearly will his character appear in spite of him. *-Samuel Butler*

If we want our children to possess the traits of character we most admire, we need to teach them what those traits are and why they deserve both admiration and allegiance. Children must learn to identify the forms and content of those traits.

-William J. Bennett

Character is like a tree, and reputation like its shadow. The shadow is what we think of it; the tree is the real thing. *-Abraham Lincoln*

Fame is a vapor, popularity an accident, riches take wing, and only character endures. *-Horace Greeley*

الشخصية هي ...

الشخصية الجيدة هي الصفة التي تُمكّننا من الاعتماد على الشخص. سواء كان تحت المراقبة والإشراف أم لا. وهذا ما يجعل الشخص صادقاً عندما يكون من مصلحته أن يكون أقل صدقًا. وهذا يجعل الشخص شجاعاً عندما تواجهه عوائق كبيرة؛ والذي يمنح هذا الشخص الثبات على التنظيم الذاتي الحكيم - آرثر س. آدامز

لا يمكن أن تنمو الشخصية في الراحة والسكينة. فقط من خلال المرور بالتجربة والمعاناة يمكن أن نقوى الروح. وننقى الرؤية. ونلهم الطموح ونحقق النجاح. - هيلين كيلر.

العمل الجاد والشاق يلقي ضوءاً ساطعاً على شخصية الناس: البعض يشمرون عن سواعدهم، والبعض يرفعون أنوفهم، والبعض لا يخدمهم أبداً. - سام إبوج

لا حاول أن تكون شخصاً حقيقاً بجاحاً. بل حاول أن تكون شخصاً له قيمة. - أليرت آينشتاين

تكتشف شخصية الإنسان بأفضل ما يمكن عندما ينشغل بتوافقه الأمور وعندما يكون في غفلة. - آرثر سكول

كل عمل يعمله الإنسان سواء كان أدباً أو موسيقى أو رسوماً أو أي شيء آخر هو دائماً صورة عن نفسه. وكلما حاول إخفاء نفسه أكثر كلما ظهرت شخصيته أكثر ووضوحاً على الرغم منه. - صموئيل باتلر

إذا أردنا للأطفالنا أن يتذكروا سمات الشخصية التي تعجبنا أياً إعجاب. فمن الواجب علينا أن نعلمهم ماهية هذه السمات ولماذا تستحق الإعجاب والالتزام بها. - ويليام جي. بينيت

الشخصية هي كالشجرة، والسمعة ظلها. الظل هو فكرتنا عنها؛ والشجرة هي الشيء الحقيقي. - إبراهام لنكولن

الشهرة بخار، والشعبية حادث. أما الثروة فإنها تطير، وحدها الشخصية تدوم وتبقى. - هوريس چربلي